

## ESSEX COUNTY CHINESE CANADIAN ASSOCIATION

August 10, 2017

### Thank You Letter to Volunteers

The annual Chinese New Year fundraising gala was held successfully in February with the help of many volunteers and the hard working Gala Committee. Once again, the New Year celebration at the Devonshire Mall and the popular Chinese Village have received warm welcome and appraisal from the membership and the community at large. In addition, we also celebrated Canada 150 and Windsor 125 Anniversary by participating in several celebration events organized by the City of Windsor and the Multi-Cultural Council. We are so grateful for the willingness and support received from the event organizers, members and non-member volunteers. Due to the success of our participation, the association has gained a solid reputation in representing the Chinese community in the City of Windsor and County of Essex.

Thank you very much for your continued support to the association. An appreciation dinner for all the volunteers will be held on Sunday, September 17 at the association. Please refer to the attached flyer for details. We look forward to seeing you and thanking you in person.

Regards,

Board of Directors

### 感謝義工的信

協會年度的各項活動之成功端賴義工們及籌備委員會努力。如二月份慶祝農曆新年籌款晚宴, 在 Devonshire 大商場舉辦賀歲精采表演, 六月份的多元文化節中華村等皆深得會員及各界主流社會的歡迎贊賞。今年更應市政府及多元文化事務中心邀請參與慶祝溫莎市建埠 125 週年及加拿大立國 150 週年的各項盛典活動。

幹事會衷心感謝各項節目活動的籌備人員, 協會會員及非會員的義工們鼎力支持協會的活動。正因為各位義工之參與及努力, 令本會在雅斯郡溫莎市代表華人團體的知名度聲譽更隆。

多謝各位繼續支持協會。以示謝意, 今年的會員義工感謝日將在 9 月 17 日在會所舉辦。詳情請參閱附件。屆時敬請各位出席參與。

幹事會恭啟